
Srednješolsko izobraževanje za farmacevtsko tehnico mi je dalo ogromno uporabnega znanja, 
ki bi ga lahko uporabila v vsakdanjem življenju ne glede na to, ali bi se odločila za nadaljnje 
izobraževanje v tej smeri ali ne. Vsi vemo, da se slej kot prej vsak sreča z zdravili, ki nam lajšajo 
razne težave, pa naj bo to le navaden prehlad ali hudo boleči menstrualni krči. Meni najljubši 
predmet je bil OZDp, kjer smo spoznavali različne farmacevtske oblike, kot so kreme, emulzije, 
praški, svečke itd. Všeč mi je bilo, da se strokovni predmeti med seboj povezujejo – snov 
nekaterih je bolj zanimiva, drugih manj, na koncu pa vseeno ugotoviš, zakaj je vsaka 
obravnavana snov pomembna. Če te vsaj približno zanima, kako pridemo do farmacevtske 
oblike zdravila, ki ga zaužijemo, kaj se s tem zdravilom potem dogaja v telesu (in s telesom po 
zaužitju zdravila) ter ti je všeč delo v laboratoriju, ti bo srednješolsko izobraževanje za 
farmacevtskega tehnika zagotovo všeč.  
Za maturo pa ne skrbi preveč – je pomemben preizkus, vsi jo jemljemo s strahospoštovanjem 
in nihče k njej ne pristopi ravnodušen, ampak če se boš učil, jo boš zagotovo uspešno opravil 
(dobronameren nasvet – uči se za zadnje ocene strokovnih predmetov, z razlogom so čisto pri 
koncu šolskega leta :) ). 
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